
We are so excited to start the 2024-2025 school year with you all!
We will embark on a fun, rewarding journey of learning, exploring,
and growing. 

Throughout the year, 2nd grade DLI students will learn all subjects
in Mandarin Chinese, except for English Language Arts, in engaging
ways such as storytelling, hands-on activities, projects, cultural
activities. We would like to invite you to participate in celebrating
traditional festivals together with us!

We firmly believe that each child has unique potential. We as
teachers will build a safe learning environment that cultivates moral
responsibility, empathetic communication, collaboration, belonging,
and love. Students are encouraged to explore their own definition of
“learning,” learn how to respect themselves, others, and the Red
Hawks community, and ultimately become a life-long learner in and
beyond the classroom. We look forward to partnering with all of you
to ensure a successful school year!

Please feel free to reach out to the following contact, should you
have any questions or concerns:

Ms. Ma: Xiaoya_Ma@chino.k12.ca.us 
Ms. Zhang: Huining_Zhang@chino.k12.ca.us
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我们很期待能与大家一起度过 2024-2025 学年！我们将
踏上一段充满乐趣和收获的学习、探索和成长之旅。

在整个学年中，二年级沉浸式项目的学生将以讲故事、
实践活动、项目和文化活动等引人入胜的方式，用中文
学习各个科目（除英语之外）。与此同时，我们诚邀您和
我们一起庆祝传统节日！

我们坚信，每个孩子都有独特潜能。作为教师，我们将
营造一个安全的学习环境，培养学生的道德责任感、换
位思考的沟通能力、协作能力、归属感和爱心。我们鼓
励学生探索自己对 "学习 "的定义，学会如何尊重自己、
他人和学校，最终成为课堂内外的终身学习者。我们期
待与大家紧密沟通合作，迎接未来一年！

如果您有任何问题和顾虑，请与我们联系，电邮如下：
马老师： Xiaoya_Ma@chino.k12.ca.us  
张老师： Huining_Zhang@chino.k12.ca.us 

二年级中文沉浸式团队敬上
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